
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Oficjalnie otwieram posiedzenie. Bardzo serdecznie witam wszystkich Radnych, Członków 

Komisji, a także naszych dzisiejszych gości. Witam Panią Małgorzatę Wawak Rzecznika 

Prasowego Prezydenta, Pana Marcina Staniczka Dyrektora MOSiR-u, Panią Annę Krawczyk 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej, przepraszam i tu się pomyliłem, nie chciałem po kolei, 

Panią Iwonę Dańczurę Zastępcę Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty i Panią Dominikę 

Porwit reprezentującą Teatr Mały. Witam Pana M. Ś., który też jest gościem na dzisiejszej 

Komisji. Mam nadzieję, nikogo nie pominąłem. I oczywiście Panią Agnieszkę, która pomaga 

nam w prowadzeniu spotkania. Szanowni Państwo, zaczniemy od przyjęcia porządku obrad, 

który został Państwu dostarczony. Czy są jakieś uwagi do porządku? Nie widzę. W takim razie, 

kto jest za? Czy ktoś był przeciw? Ktoś się wstrzymał? Jednogłośnie. W pkt. 3 mamy przyjęcie 

protokołu z naszego ostatniego posiedzenia, które odbyło się 19 czerwca. Protokół też 

Państwo otrzymali wcześniej. Czy są może jakieś uwagi do protokołu? Nie ma, w takim razie 

protokół uznajemy za przyjęty. I pkt. 4 to informacja na temat nowego roku szkolnego  

w naszych szkołach tyskich, w zakresie liczby szkół, oddziałów, uczniów. Rozumiem, że Pani 

Dyrektor? To ten materiał też otrzymaliśmy, więc mogliśmy się zapoznać. Pani Dyrektor, tak? 

Jakieś słowo wstępu? 

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Myślę, że ten materiał jest na tyle skomasowany, więc tutaj chyba nic specjalnie dodawać 

niczego nie trzeba. Poza tym, że w stosunku do liczby podanej w materiale z połowy sierpnia, 

już ta liczba uczniów się zmieniła, bo doszło około 120 Ukraińców, którzy się nagle pojawili  

z wiadomych powodów. Ma to na pewno związek z 800+, więc się zapisują do szkół. A poza 

tym żadna szkoła nie została zlikwidowana. Notujemy spadek liczby dzieci w przedszkolach, 

ale to wynika z tego, że jest mniej urodzeń w mieście Tychy. W związku z tym w nowym roku 

szkolnym będzie o 6 oddziałów mniej we wszystkich przedszkolach. Powodowane mniejszą 

po prostu liczbą narodzeń. No tak no to funkcjonujemy. I ta liczba oddziałów ogólnie  

w stosunku do poprzedniego roku szkolnego jest spadek około 30 oddziałów. Natomiast jeśli 

chodzi o liczbę dzieci, no to jest spadek, chociaż on w tej chwili się wyrównuje tymi Ukraińcami, 

którzy się pojawiają w szkołach. Także tak na prawdę poziom uczniów w szkołach jest podobny 

do roku poprzedniego.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Bardzo dziękuję. Chciałem zapytać, czy Państwo prowadzą jakieś takie analizy, no pewno to 

Państwo macie, dotyczące kolejnych lat, jeżeli chodzi o liczbę uczniów? I czy w związku z tym 

planowane są jakieś zmiany w strukturze Tyskich szkół?  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Na razie nie, natomiast no niewątpliwie, jeżeli te roczniki, które są tutaj w tej chwili  

w przedszkolach, a odnotowujemy spadek, no będą w tym czasie, będą mieć obowiązki 

szkolne, no to na pewno będzie to miało przełożenie na szkoły. Jak bardzo będzie to 

przełożone? No to czas pokaże. Przez najbliższy okres 2-3 lat, myślę, że to nie będzie tak 

znacząco spadać. Ale za 2-3 lata możemy mieć zmiany w sieci szkół powodowane tym, że 

będzie mniej dzieci po prostu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Rozumiem. Czy z Państwa strony jakieś pytania do tej informacji? 
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Radny Krzysztof Król  

Chciałem zapytać. Procentowo, jaki to może być spadek w procentach?  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Trudno mi powiedzieć.  

Radny Krzysztof Król 

Ale na podstawie tych dzieci, co teraz chodzą do przedszkoli.  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

To na pewno będzie ponad 20%. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

No taki jest też ogólny trend, że mamy spadek w liczbie urodzeń.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Ja mówię pod kątem samych naborów do sportu. Jak się okazuje, że 20%. 

Radny Krzysztof Król  

 A ja myślę, że to będzie więcej niż 20%.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

To to będzie miało w kolejnych latach przełożenie na różne dziedziny życia.  

Radny Krzysztof Król 

Ale mamy dopływ tych dzieciaków z Ukrainy, no to czy ten trend będzie... 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

No tak, tylko pamiętajmy...  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Szanowni Państwo, jak byśmy po kolei mówili i jeszcze proszę włączać, jeżeli ktoś chce zabrać 

głos, mikrofon, bo to się nie nagrywa wtedy. Ja pozwolę sobie mieć włączony. Dobrze. Kto  

z Państwa?  

Radna Magdalena Łuka 

Chciałam się zapytać o wielkość klas? Ile uczniów w klasach średnio? I czy po prostu  

w przyszłości możemy dążyć do mniejszych klas?  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Jeśli chodzi o wielkość klas, to zgodnie z przepisami. 1-3 do 25 osób. W tej chwili, jeżeli 

zostanie podpisane rozporządzenie, które zwiększa liczebność klas o uczniów z Ukrainy, to 

możemy sobie pozwolić na zwiększenie do 3 osób w klasach ogólnych i do 2 w klasach 

integracji. Natomiast pozostałe oddziały, no, są powiedzmy na granicy 27-28, niektóre są 30. 

W szkołach średnich na pewno jest to powyżej 30 osób. Natomiast jak będzie w przyszłym 

latach? No to też zobaczymy.  
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Radna Magdalena Łuka 

Dziękuję.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Dziękuję bardzo. Pan Radny Drob, proszę bardzo.  

Radny Łukasz Drob 

Pytanie, jaka jest [niezrozumiałe] czasowa, jeżeli chodzi o to zmniejszanie liczby szkół? Kiedy 

się tego spodziewamy, jeśli chodzi o okres? Czy za rok, za 2, za 5?  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Jak mówiłam, przez najbliższy okres 2-3 lat myślę, że ten poziom zostanie zachowany. 

Natomiast jeżeli by była zmiana, no to gdzieś za jakieś 2-3 lata. Ale to też my na bieżąco też 

monitorujemy. Jeżeli będzie obawa, że ta zmiana musi zajść wcześniej, bo np. nie wiem, 

Ukraińcy się wypiszą ze szkół i wyjadą gdzieś dalej, nie wiem, no to w tym momencie te zmiany 

mogą się zadziać za 2 lata, a nie za 3. Bo to jest wszystko w tej chwili na tyle mobilne i cały 

czas zmieniające się, że tak jak mówię, przygotowując materiały w lipcu, liczba była zupełnie 

inna. W połowie sierpnia, jak żeśmy oddawali materiał, ta liczba już uległa zmianie na in plus, 

czyli jest dużo dzieci. Natomiast teraz już wiem, że jest 120 osób mniej. Mało tego, w szkołach 

średnich zakładaliśmy, że naszych uczniów, ósmoklasistów, którzy kończą 8 klasę, jest 630,  

a w efekcie mamy w szkołach prawie 770, więc też przychód jest na plus. To jest koszt dla 

Miasta. Więc my nie jesteśmy w stanie tego, nie powiem na pewno, że za 2 lata mamy spokój. 

Tego nie wiemy.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Dziękuję bardzo.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Mogę pytanie?  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Proszę bardzo.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Przepraszam bardzo, mogłem zadawać po. Czyli z tego rozumiem, że za 2-3 lata czeka nas 

duża reforma oświatowa szkół? Bo jeżeli nam dzieci ubędzie, to wtedy powiedzmy z iluś szkół 

zrobimy np. połowę i przestaniemy wydawać 500 mln zł, załóżmy, na oświatę, tylko to będzie 

znacznie mniej. Także już Pan Radny widzę, się uśmiecha, będziemy cięli szkoły. Po prostu 

będziemy zmniejszać ilość szkół. Pan się uśmiechał teraz, przepraszam. Ale to do tego dojdzie 

może, nie? 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Panowie, to nie chodzi o to, kto się uśmiecha i jak. To, że mamy mniej urodzeń, to jest fakt. 

Nie wiem czy dobrze zapamiętałem, ale dzisiaj czytałem uzasadnienie do jednego z projektów 

ustaw i zdaje się w 2019 mieliśmy w Polsce 366 tys. urodzeń, a w 2023 266 tys. więc tj. 100 

tys. mniej na przestrzeni 5 lat. 100 tys., a procentowo to jest bardzo dużo, bo to jest, no, 

możecie sobie Państwo policzyć. Więc takie są fakty i to się już stało i to się dzieje, więc jakieś 

to konsekwencje będzie miało w różnych dziedzinach życia.  
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Radna Magdalena Łuka 

To ja chciałam tylko uściślić, bo te 25 to jest taka średnia Ilość? Czy tyle musi być w klasie?  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Tak, jest opłacalne. Do 25-ciu, a klasy są różne, bo są 22 osoby, są też pełne.  

Radna Magdalena Łuka 

A są jakieś minimalne ilości, żeby otworzyć oddział?  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

No na pewno przynajmniej te 13, 14 czy 15 dzieci, no bo w tym momencie im klasa jest 

mniejsza, tym Miasto więcej tu dopłaca do tego, jeśli chodzi o pieniądze. 

Radna Magdalena Łuka  

Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Proszę bardzo Panie Radny.  

Radny Łukasz Drob 

To w związku z tym, czy w tym momencie są jakieś typowane szkoły w przyszłości do 

zamknięcia?  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Pani mówiła, że nie chcemy.  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Panie radny, w tym momencie to na razie sobie myślimy tylko o tym, że może być perspektywa. 

Natomiast wie Pan, jeszcze można zmienić opcję pod tytułem, połączyć w zespół szkolno-

przedszkolny np. To nie musi się wiązać z całkowitą likwidacją szkoły. Natomiast jeżeli będzie 

niepokojąca analiza, gdzie będziemy faktycznie widzieć spadek i duży problem z naborem, no 

to wtedy, myślę, takie decyzje będą zapadały w porozumieniu tutaj z miastem. Natomiast na 

ten moment nikt nie typuje na razie szkół. Zobaczymy, jak się sytuacja rozwinie.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Dziękuję. Proszę bardzo.  

Radny Marek Gołosz 

Ja mam pytanie. Pani powiedziała, że od nowego rozporządzenia jest możliwość zwiększenia 

ilości osób uczniów z Ukrainy. O 2 osoby? Tak Pani powiedziała? A do tej pory ile było?  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Do tej pory było 2 lub 3. Przy czym ostatnio, przepraszam, W ostatnim roku nie było tej 

możliwości zwiększenia. W poprzednich 2 latach, jak wybuchła wojna na Ukrainie, to było 

można o 3 osoby w szkołach ogólnodostępnych, plus 2 osoby w integracyjnych. W poprzednim 

roku tego nie było. Teraz znowu, z uwagi na to, że wiedzą, że się pewnie będzie więcej osób 

zgłaszać, z uwagi na to, że będzie 800+, no to dali możliwość. No bo wiadomo, że jesteśmy 

po naborach, nikt teraz nie będzie dzielił klas, bo to się wiąże z dodatkowym. Pomimo, że 
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mamy już braki w tej chwili w kadrze, jeżeli byśmy jeszcze dzielili klasy, no to mamy jeszcze 

większe braki. Ale tego nam nikt jakby nie zapewni, no bo nikt nam nie postawi 10-ciu 

nauczycieli i powie, że są gotowi do pracy. Sam Pan pracuje w szkole, więc myślę, że Pan 

doskonale o tym wie. Natomiast no to daje jakąś taką furtkę dla dyrektorów, że jeżeli byliby na 

granicach, pojawiło się dziecko z obwodu, to oni to dziecko przyjmą, ale oprócz tego jeszcze 

mogą tą 2 czy 3 do danego oddziału w tych 1-3, po prostu przyjąć dodatkowo. 

Radny Marek Gołosz 

 Tak samo było w szkole specjalnej, tak?  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Tak.  

Radny Marek Gołosz 

Że 2 osoby plus i teraz jeszcze następne, tak? Dotyczy to też klas autystycznych, tak?  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Wie Pan co, to nie odpowiem na to pytanie, bo dokładnie nie wiem, jeśli chodzi o szkołę 

specjalną.  

Radny Marek Gołosz 

Dziękuję.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Proszę bardzo. 

Mieszkaniec 

Ja mam pytanie dotyczących przedszkoli. Bo Pani powiedziała, że jest 6 oddziałów w Gminie, 

tak? Rozumiem, że nie ma takich przypadków, gdzie [niezrozumiałe], że nie jest przyjmowane.  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Jeżeli chodzi o publiczne przedszkola, to jeszcze są pewne miejsca, no to jakieś pewnie 

pojedyncze, bo to nie jest tak, że jest pół oddziału wolnego. Natomiast jeżeli ktoś chciałby do 

publicznego przedszkola, to jeszcze w tym momencie jest w stanie się przyjąć. Oczywiście to 

nie będzie pewnie to, które będzie najbliższe sercu danej osoby. Bo są takie przedszkola, które 

mają bardzo dużo kandydatów i też nie wszystkie jesteśmy w stanie przejść, ale ogólnie  

w mieście jeszcze są wolne miejsca.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Bardzo dziękuję. Jeszcze Pani Radna Barbara Konieczna, proszę bardzo.  

Radna Barbara Konieczna 

Myślę, że z jednej strony na pewno nie jest dobre, że mamy ten niż demograficzny, chociaż  

w samorządzie myśmy już 15-18 lat temu przeżyli taką sytuację. Ale z drugiej strony na plus 

jest taki, że skoro możemy mieć 15-16 dzieci w oddziale, to w momencie kiedy mamy taki 

problem, jeśli chodzi o zdrowie psychiczne dzieci, to nauczyciel będzie miał większą 

możliwość kontaktu z tym dzieckiem i więcej pracy. Więc myślę, że na razie nie ma się co 

martwić. Za 2-3 lata zobaczymy. Na pewno Miejski Zarząd Oświaty razem z Prezydentem 

zrobią tak, żeby było dobrze przede wszystkim dla dzieci.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Tak, to jest bardzo dobra myśl. Z tym, że mniejsze oddziały to są, utrzymujemy koszty jakby, 

tak? Natomiast komfort nauki jest znacznie lepszy.  

Radny Krzysztof Król 

I nauczycieli też.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

I nauczycieli również. Dobrze, bardzo dziękuję Pani Dyrektor za odpowiedź na pytania i za 

przygotowanie informacji na dzisiejsze posiedzenie. Szanowni Państwo, no dzisiaj mamy 

krótki porządek obrad, więc punkt przedostatni, Sprawy bieżące i wolne wnioski. Czy ktoś  

z Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? Pan Radny Drob, proszę bardzo.  

Radny Łukasz Drob 

Chcieliśmy złożyć wniosek odnośnie zabezpieczenia środków na zmianę nawierzchni na 

boisku sportowym przy ul. Sportowej 6 z poliuretanowej na sztuczną trawę. Ja zaraz może 

pokrótce wyjaśnię dlaczego i skąd się w ogóle ta potrzeba wzięła. Mianowicie boisko zostało 

wybudowane w 2007 roku i jest to boisko poliuretanowe, wielofunkcyjne. Jest bardzo zużyte, 

jeżeli chodzi o tą nawierzchnię. Nawierzchnia już nadaje się do wymiany. W związku z tym, że 

w naszym obszarze nie ma w ogóle boisk ze sztuczną trawą, najbliższe jest w Cielmicach. 

Nasi mieszkańcy muszą jeździć na Andersa, na Borową, więc no trochę trzeba miasta przy 

okazji zwiedzić, żeby dostać się na boisko ze sztuczną trawą. W związku z tym tu też była taka 

propozycja Klubu OKS JUWe odnośnie wymiany tej nawierzchni poliuretanowej na sztuczną 

trawę, co przy okazji pozwoli na odciążenie boisk trawiastych, które tam są, jeżeli chodzi  

o treningi, które są tam przeprowadzane. Była wymieniana korespondencja w tej sprawie, czy 

też powiedzmy takie jakieś zapytania, wnioski poparte wieloma podpisami mieszkańców, 

którzy też widzą taką potrzebę. Również było też to poparte, ze względu na to, że to jest  

z badań medycznych też przeznaczenia tego boiska, z wielofunkcyjnego na trawiaste stricte, 

które by było boiskiem do piłki nożnej. Było też to poparte przez Radę Osiedla Jaroszowice-

Urbanowice-Wygorzele ze względu na to, że my w tym obszarze mamy 2 boiska 

wielofunkcyjne, które mają tą samą też nawierzchnię. Te, które jest w Urbanowicach jest 

wyremontowane, ono jest bezpieczne, a te, które jest w Jaroszowice, Wygorzele, ono jest, 

niestety, ale ta nawierzchnia nie nadaje się do użytku. Jak trochę poleje, to po prostu, no 

niestety, ale bardzo łatwo tam o jakąś kontuzję, czy jakieś większe problemy. W każdym razie, 

jeżeli chodzi o tą sytuację, tu właśnie akurat nie mam tego całego pisma, które było poparte 

przez mieszkańców, ale też tą kwestię podnosi obecnie też Klub Sportowy OKS JUWe  

z względu na to, że tam oni w tym momencie są administratorem tego obiektu. Obiekt jest 

ogólnodostępny. To nie jest tak, że to jest tylko boisko dla tego Klubu, ale ważne jest to, żeby 

takie boisko, czy też powiedzmy ta wymiana nawierzchni, aha, jeszcze kwestia tego, że 

proponowane też było to, żeby złożyć to w ramach budżetu obywatelskiego, żeby to wymienić. 

Niestety kwota, która jest szacowana na to, około 300 tys. zł, nie pozwala to, żeby zrobić to  

z budżetu obywatelskiego. [niezrozumiałe] na pewno by wygrał, bo to jest taka potrzeba, gdzie 

rzeczywiście mieszkańcy to obecnie w taki sposób oceniają i to widzą. W związku z tym, no 

też próbowałem sprawdzić, czy ze względu na to, że są możliwości pozyskania funduszy na 

remont boisk, to boisko się kwalifikuje. Ono się nie kwalifikuje, bo ono powstało dla Szkoły 

Podstawowej Nr 2, która obecnie już nie funkcjonuje. I od tamtego czasu w żaden sposób nie 

było takiego gruntownego remontu, jeżeli chodzi o nawierzchnię. I w związku z tym proponuję, 

żeby właśnie Państwo się też do tego przychylili, żeby wymienić nam tą nawierzchnię  

z nawierzchni poliuretanowej na sztuczną trawę, żeby mieszkańcy mogli korzystać z tego 

obiektu, jako obiektu piłkarskiego. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Dziękuję bardzo. Czyli koszt około 300 tys., tak?  

Radna Barbara Konieczna  

Czy Pan Staniczek mógłby się odnieść do tego wniosku? 

Radny Łukasz Drob 

Tak to było szacowane do budżetu obywatelskiego. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Proszę bardzo.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Nie jest to boisko MOSiR-owskie. Jest to boisko, tak jak już Pan Radny powiedział, one są  

w administrowaniu Klubu JUWe. Faktycznie jest tam boisko z nawierzchnią tartanową. Klubowi 

by się prawdopodobnie przydało boisko z tą sztuczną trawą. Wiem, że były jakieś tam 

przeciwwskazania, bo jest to typowa inwestycja, zmiana użytkowania. To nie tylko zmiana 

nawierzchni, czyli remont, żeby tam coś wyremontować. Boisko jest oświetlone, także wydaje 

mi się, że ma to sens.  

Radny Krzysztof Król 

Drenaż tam jest taki, który by przyjął tą wodę?  

Radny Łukasz Drob 

Boisko, jeżeli chodzi o infrastrukturę, jest zrobione na prawdę profesjonalnie. Dookoła 

nawierzchni poliuretanowej jest kostka. Jeśli chodzi o wszystko na zewnątrz, jest okej. Chodzi 

o kwestie tego, że obecnie ta nawierzchnia już jest zużyta, tak samo jak na Borowej też, tam 

jest bardzo zużyta. Są to podobne, że tak powiem, typ nawierzchni i zużycie, a tam właśnie na 

ul. Borowej będzie w przyszłości wymiana, tylko, że z innych funduszy. W każdym razie, jeśli 

chodzi o ul. Sportową 6, tamte boisko, ta infrastruktura wymaga tylko wymiany nawierzchni  

i zmiany tego, że ok w tym momencie nie będzie to boisko wielofunkcyjne, tylko będzie to 

boisko stricte piłkarskie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Jeszcze raz powiem, bo z budżetu partycypacyjnego tam były, tak przypominam, był w sumie 

problem, że zawęża się, dobrze że mi Pan Radny przypomniał, zawęża się sposób 

użytkowania. Bo tam były tak boiska do siatkówki, były 4 kosze, no i były bramki jako w sumie 

takie. Teraz załóżmy zmieniając nawierzchnię, zmienimy też po prostu sposób użytkowania,  

a więc załóżmy, nie będzie załóżmy boiska do koszykówki, nie będzie do siatkówki. Będzie 

typowe boisko załóżmy do piłki nożnej. W całym kompleksie, który tam jest, myślę tutaj  

o boisku z trawą, plus do tego te szatnie, które tam załóżmy budowało miasto, te kontenerowe 

po prostu, boisko, plus ta siedziba, no robi się ładne jakieś takie miejsce w sumie dla klubu 

sportowego, który prowadzi dobrą działalność. No i też otrzymuje pieniądze z Urzędu Miasta 

na utrzymanie obiektów, bo Klub musi sobie sam utrzymać boisko, stąd to jest m.in. że nie 

włącza światła, bo po prostu ma koszty z tego, ale to już jest sprawa Klubu. Czyli z tego 

wniosek, jak jeszcze załóżmy, a nie bo tam to nie, to już kosiarka, to nie. Dobrze, sztuczna 

trawa, no kierunek chyba dobry.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Natomiast rozumiem, jest wielofunkcyjne, będzie tylko do piłki nożnej?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Tak. I stąd moje pytanie, że ja bym się zapytał Klubu w ogóle, jakie jest wykorzystywanie tego 

boiska? Czy to nie jest tak, że po prostu chodzą tam załóżmy dzieci z okolicznych 

mieszkańców i chcą załóżmy grać w siatkówkę, w koszykówkę, a my im teraz to weźmiemy  

i teraz zbudujemy tylko boisko do piłki nożnej. Jest to bardzo zawężona w sumie działalność. 

Jak będzie opinia Klubu, powiedzmy, mieszkańców, jak Pan ma, no to...  

Radny Łukasz Drob 

Ja może się do tego od razu odniosę, bo tutaj chodzi o kwestię tej wielofunkcyjności tego 

obiektu. W siatkówkę to tam nikt nigdy nie grał, w koszach zdarza się, ale obecnie te kosze są 

już też zużyte, kwestia tego, że no słupki pordzewiałe też, które musiały być do wymiany, to 

trzeba by było wreszcie nad tym kompleksowo się zastanowić, nad całą wymianą tego 

wszystkiego. Ale mamy, jeśli chodzi o obiekt taki, gdzie rzeczywiście wielofunkcyjny jest 

wykorzystywany do gry w kosza, to jest to boisko w Urbanowicach. W związku z tym, że ich 

Klub właściwie o to zabiega i apeluje, żeby to było boisko wielofunkcyjne i z przeznaczeniem 

oczywiście do [niezrozumiałe], ale też jeśli chodzi o mieszkańców i kwestię tego, że my jako 

rada osiedla też dyskutowaliśmy wiele razy na ten temat, gdyby chodziło o zmianę tego 

przeznaczenia. I też doszliśmy do wniosku, że to powinno być boisko ze sztuczną trawą, ze 

względu na to, że tak jak mówiłem wcześniej, najbliższe boisko ze sztuczną trawą, gdzie mogą 

sobie dzieciaki z naszego osiedla pograć, jest w Cielmicach. Więc tutaj nie ma tak na prawdę 

dostępności do takich boisk[niezrozumiałe].  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Proszę bardzo, Pan Dyrektor jeszcze. To ad vocem, tak? [niezrozumiałe].  

Radny Marek Gołosz 

Ja myślę, że to boisko może też pełnić funkcję takiego wielofunkcyjnego boiska. Ja myślę, że 

nie przeszkadza granie w kosza na sztucznej nawierzchni. Do tej pory takie boiska były  

w mieście. (Niezrozumiałe) sztuczna trawa, tak. Sztuczna trawa. Ja widzę, z tego co 

pamiętam, była sztuczna trawa, też było wielofunkcyjnie, w kosza grali. Im to nie przeszkadzało 

Chyba, że zdecydujemy się na tą trawę wyższą, która jest taka typowo piłkarska, no to wtedy 

jest problem, prawda. Ale jeżeli chodzi o techniczne sprawy, to ja myślę, że jeżeli ta trawa była 

do samego ogrodzenia, no to wtedy jest problem, żeby zawiesić siatki. Gdy jest dookoła 

opaska, tak jak w tym przypadku z puzzli, no to można zrobić tam słupki, które też można 

wykorzystać. Kto będzie chciał, słupki postawić i grać w siatkę. Także to nie przeszkadza.  

I dalej może pełnić funkcję wielofunkcyjnego. [niezrozumiałe].  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Pan Dyrektor, proszę bardzo.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Ja bym nie szalał, bo jednak załóżmy jak będzie wyższa trawa, a o tym mówimy, bo ma być to 

boisko stricte załóżmy piłkarskie, do piłki nożnej. Ma wspomóc Klub, żeby po prostu odciążyć 

trawę, którą tam załóżmy, którą mamy, którą bardzo ciężko utrzymać. To bym tam nie szalał, 

bo w koszykówkę, no nie przypominam sobie, żeby ktoś grał załóżmy na takiej trawie.  
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W siatkówkę teoretycznie można, ale sami wiemy, że tam w sumie nikt nie grał. Ja bym bardziej 

tutaj sygnalizował inny problem. Boisko teraz powiedzmy jest, nazwijmy go bezkosztowe, 

pomijając oświetlenie. Bezkosztowe, jak Pan powiedział, że tam te słupki są załóżmy 

pordzewiałe, itd., czyli albo załóżmy Urząd Miasta, albo załóżmy Klub tam załóżmy, nic nie 

robi. Jak będzie trawa, sztuczna trawa z granulatem, no wtedy będzie. No uzupełnić to jest 

raz, ale dwa, specjalne maszyny, które by musiały tam przyjeżdżać, które by musiały, załóżmy, 

czyścić, które by musiały to spulchniać, uzupełniać sam granulat. Po zimie, jak Klub będzie 

odśnieżał, to na pewno, załóżmy, w tym śniegu tam będą całe hałdy, powiedzmy, tego 

granulatu. I problem jest z tym, że trzeba będzie w jakiś sposób. Chciałbym, załóżmy, też 

poznać zdanie Pana Prezesa Demki, załóżmy, jak on z tym będzie walczył. Jak będzie chciał 

załóżmy to finansować. Bo to są dodatkowe koszty, a sami wiemy, że jeżeli po prostu jest 

boisko załóżmy Klubu, klubu sportowego, no to raczej jest na utrzymanie Klubu. Miasto może 

zwiększyć jakieś dotacje, no ale to będzie ciężkie. 

Radny Łukasz Drob 

 Znaczy, tutaj jeżeli chodzi o kwestię utrzymania tego boiska, to ja uważam, że pewnie nie 

będzie się to różniło od utrzymania boiska w dzielnicach, bo to jest identyczna sytuacja, jeżeli 

chodzi o utrzymanie tego sztucznego boiska. [niezrozumiałe] boisko trawiastego, więc tutaj 

wydaje mi się, że nasz plan nie powinien w żaden sposób, że tak powiem, jakiś takich obiekcji 

nie ma do tego, żeby sobie z tym nie poradzili, jeżeli chodzi o utrzymanie tego.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Proszę bardzo.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Tu nie chodzi o to, że siła robocza przyjdzie i papierek zbierze, tylko że te boiska wszystkie ze 

sztuczną trawą, one nie są bezobsługowe.  

Radny Łukasz Drob 

Czyli ja znam technologię tego wszystkiego, bo dużo na tych boiskach przebywam, więc okej, 

no wiem jak to wygląda, jeżeli chodzi o utrzymanie tego boiska, co się z tym wiąże, że chodzi 

o przysiewanie, rozprowadzanie tego i utrzymanie boiska. Oczywiście, że tak. Tylko, że 

patrząc z perspektywy, że boisko takie jest w dzielnicach, to ja nie rozumiem, dlaczego nie 

mogło być takie w tym miejscu. Więc jeżeli ktoś tam opiekuje się w Cielmicach tym boiskiem, 

też tam musi być pewnie boisko w jakiś sposób utrzymywane, jeżeli chodzi o [niezrozumiałe, 

kilka głosów], to my sobie też pewnie poradzimy.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Ja mówię tylko z doświadczenia, że jeżeli załóżmy takie boisko się robi, buduje, to za tym też 

powinny iść określone maszyny, bo jeżeli załóżmy boisko ma być, nie wiem, każdego dnia ma 

być czesane, szczotkowane, ma być załóżmy spulchniane, uzupełniane granulat, itd. Ja 

jestem daleki od tego, żeby powiedzieć, że to jest załóżmy niemożliwa sprawa. Można zrobić 

wszystko, tylko że może się to wiązać powiedzmy, jak się nie będzie wykonywało pewnych 

czynności, z utratą gwarancji np. nie wiem jak jest w Cielmicach, bo ja tam po prostu nie byłem 

i nie wiem jakie to jest boisko. Wiem, że nasze trawy, które są, ich żywotność jest w granicach 

powiedzmy 10 lat i po 10 latach taką trawę się wymienia, bo ona po prostu się nie nadaje do 

użytkowania. Jeżeli będzie się użytkowało powiedzmy ją bardzo intensywnie, bez 

spulchniania, bez uzupełniania granulatu, itd., to żywotność takiej trawy spadnie do 5-ciu lat. 

Czyli znowu będziemy mieli powiedzmy po 5-ciu latach trawę do wymiany. Ja nie mówię, żeby 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=506746

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-27 9:22:25



krytykować albo żeby zniechęcać. Ja bardziej mówię, że jeżeli Klub będzie miał, to trzeba by 

Klubowi pomóc może w zakupie takiej maszyny, żeby było lepiej. Pod tym kątem.  

Wiele głosów 

Jak będzie boisko.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Proszę Państwa, jak będzie boisko, to już będzie za późno, bo się wtedy po roku kupi, czy po 

2 latach, a po 3 latach się powie, a po co, dajecie sobie radę 3 lata. Jak chcemy zrobić 

powiedzmy, żeby to boisko było funkcjonalne, żeby było udostępniane, żeby się dzieci z niego 

załóżmy cieszyły, no to jakieś konsekwencje tego są.  

Radny Marek Gołosz 

Ale miasto ma taką maszynę, prawda? I na innych boiskach wykorzystuje się tą maszynę? 

Żaden problem, żeby od czasu do czasu wypożyczyć do serwisowania tego boiska  

w Jaroszewicach. Przecież ono jest na to, żeby było wykorzystywane, więc można by było nie 

ponosić dodatkowych kosztów, a wypożyczyć po prostu i wyczesać to boisko tak, jak trzeba.  

Radny Łukasz Drob 

Ja też wiem o tym, że przy utrzymaniu tego obecnego boiska, też współpraca między miastem 

a Klubem i te maszyny są pożyczane, więc tutaj też akurat dobra, że taka współpraca obecnie 

istnieje. Więc tutaj to jest tylko kwestia tego, żeby te maszyny przywieźć.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Proszę bardzo.  

Radna Magdalena Łuka 

Ja mam jeszcze pytanie, ile lat temu było wybudowane to boisko u Państwa?  

Wiele głosów 

2007.  Czyli ma 17.  [głosy z sali, niezrozumiałe] ...  

Radny Marek Gołosz 

Że od początku wybudowania tego boiska [niezrozumiałe], boiska o nawierzchni 

poliuretanowej, ponieważ działał klub sportowy piłkarski, typowy piłkarski. I dzieci, które 

przychodzą na trening w korkach i są na treningu, to z automatu zostają przed albo po treningu 

i na to boisko wchodzą w korkach i po prostu niszczy się ta nawierzchnia. Od początku trzeba 

było zrobić nawierzchnię trawiastą, typowo piłkarską, żeby dzieci sobie po prostu grały 

bezpiecznie. I szkoda było tej nawierzchni niszczyć przez tyle lat. Dlatego warto pytać ludzi, 

którzy zjedli zęby na piłce nożnej, na sporcie, są animatorami czy trenerami, jaka ma to być 

nawierzchnia budowana, a nie po prostu z automatu gdzieś tam budować. Ja powiem po 

latach, że to są takie właśnie [niezrozumiałe], że jednak to boisko nie jest takie, jak powinno 

być.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Dobrze, bardzo dziękuję. Panie Radny, czy Pan ma wniosek na piśmie?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Ja bardzo przepraszam, a może Pan początek przeczytać?  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

To ja, może ja odczytam, chyba, że będę miał problem. 

Wiele głosów 

Nie, nie, bo się boję, że może... - Nie wiem, jaki Pan ma styl pisma. Nie jest lekarski, tak? Ale 

ty masz doświadczenie z lekarzami.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Wniosek o zabezpieczenie środków na zmianę nawierzchni na boisku sportowym przy ul. 

Sportowej 6 z poliuretanowej na sztuczną trawę. No to dobrze. To głosujemy, tak? Kto jest za? 

Jeszcze raz. Inaczej. Ktoś jest przeciw? Ktoś się wstrzymał? Jak dobrze policzyłem, to 

wszyscy byli za, czyli głosów mamy 11. Dobrze, bardzo dziękuję.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Czy ja rozumiem, że Pan Radny był świadom, że ten wniosek teraz pójdzie do Wydziału  

i Wydział go odpowiednio wpisze powiedzmy do budżetu na 2025 rok? A czy się pieniądze na 

to znajdą, czy nie, to jest całkowicie inna sprawa? 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

No tak, ale to wniosek Komisji, on trafi do Prezydenta i dalej będzie procedowany.  

Radny Krzysztof Król 

My nie jesteśmy przeciw, a co Pan Prezydent zrobi. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Chcę tylko wytłumaczyć.  

Radny Krzysztof Król 

Ja tylko się cały czas boję, że te 300 tys. to będzie bardzo mało, bo znam realia. Jestem wręcz 

przekonany, że będzie trzeba wykonać nowy drenaż pod sztuczną nawierzchnię, bo też trochę 

się znam na tych boiskach.  

Radny Marek Gołosz 

Poliuretanowe też są drenowane.  

Radny Krzysztof Król 

Inny drenaż tam jest.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Pan Mateusz, proszę bardzo.  

Mieszkaniec 

Ja mam apel może, nie pytanie, a apel do Pana Dyrektora. Zbliża się wrzesień, czyli kolejna 

przerwa technologiczna na basenie miejskim, także bardzo bym prosił o zwrócenie takiej 

szczególnej uwagi, żeby nie tylko badania [niezrozumiałe] przeprowadzić, ale zająć się 

wymianą sprzętu, szczególnie jeśli chodzi o saunę, bo tam byłem, wnioskowałem rok temu  

o wymianę półek, to się wykonało. No niestety leżaki, czy [niezrozumiałe], to też jest stare,  

a to po prostu, na prawdę, jak tam się przychodzi [niezrozumiałe]. Taki apel. Drugie pytanie. 
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Czy jest Pani w stanie powiedzieć, jaki procent dzieci w wszystkich szkołach jest objętych 

programem nauki pływania? Ja nie mówię, że wszyscy chodzą, tylko czy wszystkie mają 

szansę na to? Czy jest mi Pani w stanie odpowiedzieć? Czy nie?  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

[niezrozumiałe]  

Mieszkaniec 

Dziękuję.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Dobrze. I Pan Radny jeszcze ma pytanie.  

Radny Krzysztof Król 

Do Pana Dyrektora jeszcze chciałem zapytać właśnie, tutaj kolega poruszył temat basenu. 

Czeka nas remont tego basenu, tak? Kiedy i ile to będzie kosztowało? Znaczy, wiem ile, ale 

kiedy, może tak.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Ale możemy powiedzieć ile, bo nie wszyscy może wiedzą. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

W budżecie, w związku z tym, że od 2 lat prowadziliśmy z Urzędem Miasta, bo MOSIR tego 

nie będzie wykonywał z racji, załóżmy, że to nie są kompetencje MOSiR-u. Wiemy, że basen 

został wyremontowany w 2001 roku, a więc już ma 23 lata. Same systemy uzdatniania wody 

były remontowane na bieżąco, także tam nie ma problemu, że woda będzie chemicznie, 

powiedzmy. Sanepid sprawdza, także pod tym kątem nie ma. Jednak same urządzenia są już 

wyeksploatowane. Sam układ wejściowy już jest też archaiczny, szatnie sami wiemy, że już po 

prostu teraz tak się nie przebiera. Jest wykonany projekt. Projekt już chyba z pozwoleniem na 

budowę, jest to 31 mln zł. W każdej chwili się to może pojawić po prostu w budżecie, no to jest 

cały remont, to jest po prostu. Także jak Pan właśnie się tak zwraca, żeby załóżmy coś jeszcze 

dokupić, coś jeszcze zrobić, wyremontować, to proszę powiedzieć, że mi serce krwawi, bo co 

byśmy tam nie położyli, to to jest wyrzucony pieniądz. Także czekamy teraz na projekty, na 

konkursy Ministerstwa Sportu. Jeżeli się okaże, że będzie w sumie konkurs na wykonanie 

remontu basenu, itd. taki konkurs na remonty, na remonty Orlików, gdzie przystąpiliśmy i teraz 

tą jedną nawierzchnię będziemy wymieniać. Nie pozwolili nam dwóch, także drugą też mocno 

będzie wpisywać do budżetu. Czy będzie wykonana, to jest całkowicie inna rzecz. I jak się 

okaże, że taki projekt zostanie zakwalifikowany do remontu, no to w zasadzie może się okazać, 

że z dnia na dzień będzie basen zamknięty, kryta pływalnia, no i przejdzie do remontu, która 

będzie trwała, nie wiem, 2 albo 3 lata. Wtedy będzie całkowicie inny basen. Oczywiście mury 

pozostaną, będzie inny system wejściowy, gdzie rozszerzona strefa spa. Pozostaną trybuny, 

bo to jednak w charakterze będzie miał basen sportowy. Pozostanie część hotelu, która tam 

jest. Układ wejściowy i szatni będzie tak jak, no tak, co cały świat teraz robi, będzie jedna 

szatnia, gdzie będą. Nie jak teraz, że kobiety w prawo, mężczyźni w lewo, a mężczyzna  

z dzieckiem, z córką, to już teraz nie wie, czy ma do kobiet przyjść, czy do mężczyzn. Stare 

rozwiązania, które były kiedyś powiedzmy bardzo dobre, teraz się nie sprawdzają. Także 

dlatego po prostu, no każda inwestycja teraz w basen jest jakby to, co musi być. Dwa łóżka, 

kierownikowi powiedziałem. Nie, dwa łóżka mam w domu prywatne kupione i one są zbliżone. 

Także tylko, że inny kolor, są brązowe. Ja je tak dam bez żadnych problemów, także one stoją 

u mnie w ogrodzie. No ale każdy pieniądz, który się wydaje, to proszę mi wierzyć, że to 
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gdybyśmy teraz mieli coś innego. Mamy problem ze zjeżdżalnią. Dzisiaj ją zamknęliśmy, bo 

też się okazało, że po prostu już tam są uszczerbienia, jakieś powiedzmy skaleczenia są, itd. 

Jak nie wyjdziemy z tego po prostu po okresie powiedzmy tej przerwy wrześniowej, no to 

zamkniemy zjeżdżalnię. Bo to z kolei wydawać znowu 300 tys. zł, a potem przyjdzie walec, 

czy tam dźwig przyjdzie i to wyrwie, wyrzuci, no to to jest szkoda pieniędzy wydawania. 

Dziękuję Panie Radny za pytanie.  

Radna Krzysztof Król 

No właśnie w kontekście tego pytania zadałem to pytanie. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź 

Również dziękuję. Proszę.  

Mieszkaniec 

Krótkie ad vocem tylko. Ja rozumiem, że jest taki projekt tam zjeżdżalni, pomimo takiej drobnej 

kwoty, a jeżeli mamy na projekt czekać 2 lata, tak, na ten remont, to takie drobne kwoty.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

To jak najbardziej, tak.  

Mieszkaniec 

A jedno takie pytanie jeszcze. Czy ten projekt jest gdzieś do wglądu, ten projekt gotowy. Czy 

on jest gdzieś do wglądu, żeby zobaczyć jak to wygląda? Może nie wiem, jakieś uwagi było 

czy coś?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Boję się, że może z uwagami to już jest trochę w sumie za późno, bo jak już jest pozwolenie 

na budowę, a z tego co się orientuje to chyba jest pozwolenie na budowę. No to potrafię... 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Kiedy w ogóle się planuje ten remont?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Jak będzie.. Bo teraz tak, my możemy taki remont, przepraszam, że mówię, załóżmy, swoje 

osobiste odczucia, możemy w każdej chwili, wydając 31 mln zł i wtedy załóżmy w budżecie 

za…  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Ja rozumiem, że nie mamy finansowania w tym momencie?  

Radny Krzysztof Król 

Szukamy.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Szukamy, dokładnie. Dlatego czekamy powiedzmy na różnego rodzaju projekty, konkursy, 

które załóżmy Ministerstwo Sportu robi. Tak jak powiedziałem, że w tym roku chcieliśmy 

wyremontować 2 Orliki, bo taki konkurs się ogłosił. Złożyliśmy wnioski, 1 przeszedł,  

2 powiedzieli, że nie. On się znajdzie załóżmy w budżecie. Jeżeli będą w sumie jakieś konkursy 

na remonty basenów, no to wtedy na pewno wystąpimy, bo każdy milion dodatkowo 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=506746

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-27 9:22:25



powiedzmy, który przyjdzie z Warszawy, z Ministerstwa do nas, no to to jest mniej o milion 

wydany z naszego budżetu.  

Mieszkaniec 

Oczywiście. Jest ten projekt do wglądu? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Ma go Wydział Remontów.  

Mieszkaniec  

Wydział Remontów, dobrze, dziękuję.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Pani Radna Magda Łuka, bardzo proszę.  

Radna Magdalena Łuka 

Ja chciałam złożyć wniosek o zabezpieczenie środków na infrastrukturę zaplecza obsługi 

areny lekkoatletycznej, szatnie, toalety, siłownia. Albo w budżecie Miasta albo w Wieloletnim 

Planie Finansowym. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Szanowni Państwo, proszę się nie rozpędzać.  

Radna Magdalena Łuka 

Dokładnie. Myślę, że musimy zacząć od tego, co jest na prawdę niezbędne. 

Radny Krzysztof Król  

Ale wydaje mi się, że przetarg jest już lada moment, czy jest już rozstrzygnięty... 

Radna Magdalena Łuka  

Ale na areny lekkoatletyczne?  

Radny Krzysztof Król 

Nie, na infrastruktury obok, nie? To może Pan Dyrektor wie.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Szanowni Państwo Radni, nie pamiętam jak byście przeszli, to nie. W projekcie zmian 

budżetowych na 2024 rok, na jutrzejszą sesję, tam są zapisy odnośnie areny. Jest otwarte 

zadanie, 93 tys. chyba, które będzie wykonywane w 2025 roku i to jest otwarcie zadania. To 

na pewno będzie 93 tys. zł za mało, ma być na zadaszenie i na oświetlenie. 

Radna Magdalena Łuka  

Ale tam chodzi o zaplecze, typu szatnie i toalety.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Toalety, tak jak powiedziałem, toalety będą budowane, bo w tych samych zmianach 

budżetowych dodana jest kwota. Także na ten rok jest około 5 mln zł na budowę stadionu, tego 

boiska piłkarskiego, który mamy i plus zaplecze. 
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Radna Magdalena Łuka  

Ale mi chodzi o arena lekkoatletyczną, nie o boisko. Ja uważam, że arena lekkoatletyczna 

powinna mieć niezależne zaplecze. Dlatego, że to jest arena wykorzystywana przez młodzież, 

przez dzieciaki. I nie wyobrażam sobie, że miasto nie zapewnia odpowiedniego standardu 

korzystania z tego obiektu. a dzieci chodzą do szatni i do toalet z piłkarzami. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Czyli rozumiem, że łączymy te dwie inwestycje, w sensie takim funkcjonalnym czy innym?  

Radna Magdalena Łuka 

Uważam, że powinno się stworzyć odrębne zaplecze dla areny lekkoatletycznej. Bo dbamy  

o piłkarzy, a nie dbamy o dzieci i młodzież, a plany, moim zdaniem, powinniśmy zakładać takie, 

żeby tą arenę lekkoatletyczną można było wykorzystywać do prowadzenia zajęć z młodzieżą. 

Mamy zainteresowane osoby, które mogłyby takie treningi tam prowadzić, a na ten moment 

dzieci nawet nie mają gdzie się schować przed słońcem, deszczem. Nie mają się gdzie 

przebrać i dlatego zgłaszam taki wniosek. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Pan Dyrektor.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Ma Pani prawo złożyć taki, Pani Radna, wniosek. Aczkolwiek zabezpieczenie środków 

finansowych jest to tak, jakby to powiedzieć, szeroki wachlarz, że najpierw bym może 

proponował przygotowanie projektu. Przykładowo, projekt będzie kosztował załóżmy 20 tys. zł 

albo załóżmy 30 tys. zł. Bo to, że będzie oświetlenie, to też oczywiście projekt, itd. Jest otwarte 

zadanie i zadaszenie. I to mamy załóżmy jedną część. Teraz druga część, którą załóżmy by 

trzeba było zrobić, to by trzeba właśnie zastanowić, miejsce, czy jest uzbrojone, ile to ma 

kosztować, bo to nie jest kwestia...  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

No dobrze, ale to jakby zaczynamy od tego wniosku. Rozumiem, że Pani Radna nie musi tego 

opisywać wszystkiego we wniosku. 

Radny Krzysztof Król 

Ale mogę coś powiedzieć?  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Proszę bardzo.  

Radny Krzysztof Król 

Bo ten węzeł tam, to nie jest tak, że to, co teraz będzie budowane, to jest stricte dla piłkarzy. 

To było tak pomyślane, że część będzie jedna dla piłkarzy, część dla lekkoatletów i też mieli 

mieć tam swoje pomieszczenia, prawda? Lekkoatleci.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Nie, pomieszczenia nie. Magazyn czy jakieś takie sprawy.  
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Radny Krzysztof Król 

No, ale miał być to stricte podzielona, jedna część, która obsługuje. Na pewno nie wspólne 

toalety, która obsługuje stadion lekkoatletyczny, a druga część tego węzła sanitarnego miała 

obsługiwać w jednym budynku, to się ma mieścić, ale z tego co pamiętam, to miały być dwa 

osobne wejścia, nie? Nie widzę takiej też potrzeby budowania dwóch osobnych budynków, 

nie? Bo to chodzi o koszt wybudowania tego wszystkiego, nie? 

Radna Magdalena Łuka 

To znaczy, przepraszam, ale według mnie w projekcie areny lekkoatletycznej były takie 

budynki, tylko zostały zredukowane. Ale było to zaplanowane i uważam, że po prostu... Ja 

widziałam projekt tego zaplecza przy boisku piłkarskim i tam są dwie toalety. To nawet jeśli są 

dwie... 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Trzy.  

Radna Magdalena Łuka 

Trzy?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Damska, męska i dla niepełnosprawnych. I magazyny, które są...  

Radna Magdalena Łuka 

No dobrze, a nie ma dla dzieci i dla dorosłych, tak? Damska, męska i dla niepełnosprawnych. 

No to jak Pan Radny mówi, że tam będą odrębnie dla piłkarza, odrębnie dla lekkoatletów? 

Radny Krzysztof Król 

Ja wiem, że miał być taki zamysł zrobiony...  

Radna Magdalena Łuka 

Miał być, ale nie jest.  

Radny Krzysztof Król 

Bo po pierwsze, wydaje mi się, że nie ma tam tyle miejsca na to, żeby dwa osobne budynki 

robić. Tym bardziej, że tam już jest projekt tego stadionu i procedury już dawno ruszyły. Także 

to wszystko z tego, co pamiętam, to miały być potrzeby i piłkarzy zaspokojone, i lekkoatletów. 

Nie widzę w tym problemu, żeby tak nie było. 

Radna Magdalena Łuka  

No ale miało być czy będą?  

Radny Krzysztof Król 

To właśnie chciałem zapytać, no bo może coś przeoczyłem, tak? 
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Wiele głosów  

Ja mam taką propozycję, żeby po prostu na... Pan Dyrektor by nam powiedział… 

[niezrozumiałe głosy z sali]  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Proszę bardzo, Panie Dyrektorze, musimy do jakiejś konkluzji dążyć.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Na pewno... W skrócie, 2 minuty proszę mi dać. Arena, która była projektowana, była chyba  

o jedną albo dwie kategorie wyższa. I od samego początku nie było tam żadnego, z tego co ja 

sobie przypominam, żadnych szatni, żadnych toalet, ona była tak jak jest teraz. Było od 

samego początku założenie, że część szatni, która będzie wykorzystywana przez arenę 

lekkoatletyczną, to będą szatnie, które są i MOSIR wynajmuje. I MOSIR ma tam powiedzmy 

swoje pomieszczenia, szatnie, gdzie się dzieci przebierają i mają trenerzy swoje 

pomieszczenia w części szatniowej stadionu piłkarskiego. Przepraszam, ale ja nie widzę 

potrzeby budowania toalety dla piłkarzy i dla lekkoatletów. Jest jedna toaleta, która powiedzmy 

jest męska, damska i dla niepełnosprawnych. Oprócz tego jest duże pomieszczenie  

w wymiennikowni ciepła, a więc to ciepło, które [niezrozumiałe] już zrobił tam podłączenie, 

także nawet wiemy, w którym miejscu ten budynek będzie i stamtąd wymiennik ciepła pójdzie 

do podgrzewania płyty. Plus do tego będzie magazynek do utrzymania tego całego budynku. 

A więc dzieci z lekkiej atletyki załóżmy nie będą teraz musiały iść het, het, het powiedzmy 

daleko do szatni piłkarskiej, to będą sobie przechodziły przez płotek, bez parkingu, będą 

przechodziły sobie do toalety, które będą otwarte. I z toaletami nie będzie problemu. Jeżeli 

będzie mecz piłkarski, to wtedy wiadomo, że te toalety będą załóżmy służyły jednocześnie 

powiedzmy tym, którzy korzystają z areny i ci, którzy będą załóżmy na meczu piłkarskim. 

Wniosek może być, ja uważam, że jeżeli się znajdą środki, załóżmy, czy to zadanie, które 

myśmy otworzyli teraz, może się okazać, że to zadanie wejdzie też jeszcze to zaplecze, które 

by tam mogło być. Bo to miejsce powiedzmy jest. Tylko pamiętajmy o jednym, bo po jakimś 

tam spotkaniu, powiedzmy, jak tu przyjechał minister, też miałem pytanie to, gdzie są 

pieniądze. Pieniądze będą wtedy, jak Ministerstwo Sportu ogłosi znowu konkurs. Będziemy 

załóżmy, nie wiem, na doprojektowanie, na doposażenie, czy na wybudowanie nowych 

powiedzmy elementów na arenie lekkoatletycznej i stąd będziemy szukali pieniędzy. Bo 

zrobimy budżet, zrobimy cały kosztorys i wyjdzie nam to powiedzmy 3 mln zł. To te 3 mln zł 

trzeba będzie mieć. Może się okazać, że ministerstwo da nam 1,5 mln zł i my damy 1,5 mln 

zł. Ale warto mieć takie projekty, to nie są pułkownicy, tak powiem, czy pułkowniki, które będą 

na półce gdzieś w sumie leżeć.  

Radny Krzysztof Król 

Na pierwszej półce mają czekać.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Tak, tylko że to jest tak, tak jak projekt, załóżmy projekt remontu basenu. My czekamy  

w blokach startowych, no chyba, że się coś okaże i wtedy powiemy sorry, musimy dać swoje 

31 mln zł. Dalej czekamy, może to będzie dofinansowane już po naszej budowie, bo trzeba 

będzie załóżmy wejść do realizacji, no bo się zamknie basen i już dłużej nie będziemy czekali.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Proszę bardzo.  

 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=506746

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-27 9:22:25



Radna Barbara Konieczna 

Dyskusja, o której dzisiaj dyskutujemy, to trwa z tego co pamiętam już od 3 albo i więcej lat.  

I na każdej jednej komisji, żeśmy mówili, że jednak jeśli chodzi o arenę, trzeba zabezpieczyć 

w pierwszej kolejności zadaszenia i te zadaszenia będą. Mówiliśmy o oświetleniu. Mówiliśmy 

o biurze dla instruktorów, żeby też mieli swój kantorek, żeby mogli tam prowadzić tą całą, żeby 

mieli zaplecze. No właśnie, więc nad tym żeśmy dyskutowali. Jak i również na temat tych 

toalet. I co do toalet, tutaj Madziu, zgodzę się, że nie ma sensu dwóch odrębnych budynków 

budować, bo z tego jednego budynku i dzieci skorzystają, i również w momencie, kiedy arena 

będzie wyłączona z działalności, bo będą mecze, no to wiadomo, że... Natomiast pilne jest, bo 

wiemy o tym, Pan Dyrektor też wie, że bezwzględnie zadaszenie jest potrzebne, 

bezwzględnie, no te wszystkie elementy infrastruktury, które przed chwileczką powiedziałam. 

Szatnie.  

Radny Krzysztof Król 

Też jesteśmy tacy mądrzy. Mieliśmy spotkania przez te lata z ludźmi, którzy tam są na tych 

obiektach. Nawet mieliśmy u Pana Dyrektora takie spotkanie i zrobiliśmy sobie jak gdyby 

priorytety. To było zadaszenie, oświetlenie i potem ten węzeł sanitarny. W takiej kolejności to 

było.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Jeszcze Pan Radny i podsumowując później dyskusję Pani Radna.  

Radny Marek Gołosz 

Szkoda tylko, Szanowni Państwo, że takie rzeczy wychodzą już po wybudowaniu tego obiektu, 

a nie ujęte są w projekcie takiej areny. Takie podstawowe rzeczy, jak toaleta, jak oświetlenie, 

to są podstawowe rzeczy, które powinny być na pełnym wyposażeniu takiego obiektu za tyle 

milionów. A my teraz po iluś tam latach próbujemy łatać i szukać jakiegoś rozwiązania. Ja 

pamiętam, poruszałem temat oświetlenia już dawno. I na sesjach, i na komisjach, i to toalet  

i oświetlenia. Toalety od początku, nie wiem, Pani Radna powiedziała, że widziała gdzieś tam 

ten projekt, że były te toalety. Nie wiem, ja to w ogóle nie widziałem.  

Radna Magdalena Łuka 

Było, ale zostało to zniesione. Koszty i po prostu...  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Wiemy jaki jest stan. 

Radny Marek Gołosz  

Pamiętam na sesji, kiedy Pan Prezydent, [niezrozumiałe] nie było takiej koncepcji. Od 

początku była koncepcja, że toalety są na stadionie piłkarskim i tam wszyscy uczestnicy mogą 

sobie po prostu skorzystać z tych toalet. W praktyce to nie wygląda tak wesoło, bo jak sobie 

Państwo wyobrażą, że za stadionem [niezrozumiałe], stadion piłkarski będzie szukał tych 

toalet. A jeszcze sobie proszę wyobrazić tego trenera albo tego nauczyciela, że ma iść z tym 

Jasiem do toalety i wszystkich zostawić, wszystkich zabierać i po prostu załatwi. No absurd 

taki kolejny. Nie pytamy, nie rozmawiamy z ludźmi, którzy przy tym projektowaniu powinni być 

i mówić, co jest po kolei potrzebne.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Momencik, bo...  
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Radny Krzysztof Król 

To jest ważna odpowiedź Pana Dyrektora. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Jeżeli ktoś zna odpowiedź, dlaczego tak zostało zaprojektowane i wykonane, niech powie. Nie 

kontynuujemy dyskusji.  

Radny Krzysztof Król 

Nie było zaprojektowane, tylko... Może ja odpowiem. Z tego co pamiętam, to ograniczenia 

zostały zrobione po tym wszystkim ze względu na środki finansowe, że do 1 przetargu żadna 

firma nie podeszła. Do drugiego, Panie Radny, do trzeciego. Ja jestem zwolennikiem, żeby 

taki w ogóle stadion powstał lekkoatletyczny, żeby ludzie mogli już biegać, mogli uprawiać ten 

sport, a teraz Radni zadbamy o to, żeby była toaleta, było zadaszenie i było oświetlenie. Ale 

ja jestem zwolennikiem... Fajnie, od ilu lat już tam biegamy? Panie Dyrektorze, 7, 5? 5 lat  

i mamy ładny obiekt, są imprezy. Fakt, zgadzam się z Panem Radnym, że powinno być trochę 

inaczej, ale ja jestem zwolennikiem tego, że to już mamy i że tam już jest uprawiany sport.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Dobrze, bardzo dziękuję. Czy Pani Radna... Ale momencik. Pani Radna podtrzymuje wniosek? 

Czy jakoś modyfikujemy, czy bez zmian?  

Radna Magdalena Łuka 

Myślę, że możemy podtrzymać, a po prostu będzie to zależało od Prezydenta, jaką podejmie 

decyzję.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Mogę? Mogę dostać? 

Wiele głosów 

 Oświetlenie i zadaszenie też. Oświetlenie i zmiany budżetowe. [niezrozumiałe]. 

Radna Magdalena Łuka  

Ja się zastanawiam co jest priorytetem? Czy szatnie? Czy oświetlenie?  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

W tej chwili mamy wniosek taki, że jest to wniosek o zabezpieczenie środków na infrastrukturę 

zaplecza do obsługi areny lekkoatletycznej (szatnie, toalety, siłownia). I rozumiem tu jest 

dopisek WPF, czyli do budżetu lub Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Co jest priorytetem Pani Radna?  

Radna Magdalena Łuka 

Znaczy właśnie pytanie. Co jest priorytetem? Czy oświetlenie? Czy szatnie? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Ja moje zdanie... Jak zbudujemy szatnię, to będziemy mieli szatnię. A jak nie będziemy mieli 

oświetlenia, to te szatnie nam nie będą potrzebne.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Bo nie trafimy, bo będzie ciemno, tak? Nie no, ja myślę, że musimy trochę chyba...  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

No nie, no bo się przebierzemy, a będzie ciemno, no to nie wykorzystamy. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Znaczy, momencik, nie jest chyba naszą rolą ustalanie tutaj kolejności wykonywania tych 

zadań. 

Radny Marek Gołosz  

Jeszcze przed głosowaniem, odnośnie tego oświetlenia chciałbym dopowiedzieć, że  

w poprzedniej kadencji tutaj były głosy naszych kolegów Radnych, że doświetlenie stadionu 

nie jest potrzebne, bo przecież można w czołówkach z latarką na czole sobie biegać po tym 

obiekcie, no i nie ma problemu. Każdy może sobie kupić latarkę i biegać. Ja pamiętam taką 

dyskusję, no absurdalną zresztą. No, bo mnie na prawdę rozwalają, w ten sposób powiem, 

takie argumenty, że na ten brak tego oświetlenia, tego elementarnego wyposażenia tego 

stadionu, no szukamy takich rozwiązań, jak czołówki, latarki do biegania. W okresie jesienno-

zimowym szybko się robi ciemno i bezpieczeństwo uczestników, to te oświetlenie to jest 

podstawowa sprawa na tym obiekcie, żeby mieszkańcy przez pół roku mogli korzystać i biegać 

bezpiecznie. Nie po lasach, bo w lasach się już nie da biegać w tym okresie, a po mieście jest 

twardo i jeszcze spaliny do tego. A tutaj można sobie bezpiecznie na takiej właśnie 

poliuretanowej nawierzchni, w miarę miękkiej, jeszcze amortyzującej, pobiegać. Dziękuję.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

No więc oświetlenie będzie, tak? W pierwszej kolejności. Proszę bardzo. Pan Dyrektor ostatni 

raz.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Ostatni raz już, koniec. Panie Radny, ja sobie też tak przypominam, że to mówili Radni, że 

będą w czołówkach. Tylko że to byli Radni, którzy biegają, czyli Radni, którzy po prostu chcieli 

biegać i żeby nie biegać, tak jak Pan mówi, po lesie w nocy, a nie biegać załóżmy wśród spalin. 

Radny Krzysztof Król 

 Ale żeby ich tylko wpuścić na ten obiekt, w tym kierunku poszli.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Bo MOSIR zamykał obiekt, bo jeżeli jest zamknięty i faktycznie wpadli na pomysł, że po prostu 

będą mieli czołówki i będą biegać. I ja uważam, że to rozwiązanie dla biegającego, który gdzieś 

biega po lasach czy coś, jest to dobra sprawa. Co nie znaczy, że ci Radni powiedzieli, że oni 

są przeciwko oświetleniu.  

Radny Krzysztof Król 

To było rozwiązanie na ten moment.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Myślę, że rozumiemy o co chodziło i głosujemy wniosek, tak? Kto z Państwa jest za? Czy ktoś 

jest przeciw? Ktoś się wstrzymał? Jednogłośnie 10 głosów za. Dobrze, proszę Państwa.  

Radna Magdalena Łuka 

Ja mam jeszcze jedno pytanie. Ja chciałam się zapytać, korzystając z tego, że Pan Dyrektor 

jest, o kort na boisku sportowym SP 40. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Kod? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek   

Kort. Bardzo chętnie odpowie Pani Dyrektor.  

Radna Magdalena Łuka 

Pani dyrektor.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

O korty, tak?  

Radna Magdalena Łuka 

Znaczy, chodzi o to, w jaki sposób są administrowane i jak można z nich korzystać?  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Jeśli chodzi o korty przy SP 40, to należy się tylko i wyłącznie skontaktować ze szkołą. Z tego 

co wiem, są dostępne dla każdego, kto wyrazi chęć skorzystania z nich, nawet w weekendy. 

Jest klucz, który trzeba odebrać ze szkoły, potem go trzeba zwrócić do szkoły. I z tego co wiem, 

to w okresie wakacji bodajże chyba 60 osób korzystało z kortów. Także jest to temat, który był 

już kilkukrotnie na Komisjach tutaj. Ja akurat się odnoszę do Komisji Oświaty, ale gdzieś był 

jakiś przez pewien moment kłopot z funkcjonowaniem, czy tam z możliwością, żeby z tego 

korzystać. Natomiast po rozmowach i różnych wypracowanych rozwiązaniach, te korty są 

dostępne dla każdego, kto chce z nich skorzystać.  

Radna Magdalena Łuka 

Bardzo dziękuję. A w sobotę i niedzielę jak to wygląda?  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Należy skontaktować się ze szkołą. Jest osoba, która wyda klucz i po weekendzie ten klucz 

należy zwrócić.  

Radna Magdalena Łuka 

Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Dziękuję Pani Dyrektor. Dobrze, ale proszę bardzo.  
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Radny Marek Gołosz 

Ja bardzo dobrze znam ten temat, ponieważ ja zabiegałem o remont tego kortu i udało się go 

wyremontować. Problem polega tam na tym, że w okresie np. tutaj weekendowym, żeby 

skorzystać, no owszem, dostaje osoba klucz, no ale ta osoba potem zwraca go w poniedziałek, 

tak? Po weekendzie. No to to jest jedna para, tak? Jedna para, która korzysta przez sobotę  

i niedzielę z tego kortu. A ile osób mogłoby skorzystać w sobotę od rana do wieczora  

i w niedzielę od rana do wieczora? No jest ograniczony dostęp, więc trzeba znaleźć jakieś 

rozwiązanie, żeby przez całą sobotę wiele osób mogło korzystać z tego kortu. W tygodniu jest 

to też tak do momentu, kiedy jest szkoła otwarta i ktoś tam pracuje, prawda? Bo ten klucz się 

oddaje albo woźnemu albo Pani na woźniówce. Ale jak już Panie idą do domu, to już nie ma 

możliwości, żeby tam ktoś się korzystał. A w okresie letnim do 21:00 można być i na korcie 

[niezrozumiałe] w tenisa się gra. Także tu jest ograniczony trochę ten dostęp. Szkoda, że też 

stał tam kort i nie wykorzystany.  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Wie Pan co? Wszystko można wypracować, bo można dodatkową parę kluczy przygotować, 

itd. Natomiast nam na ten moment nikt nie zgłaszał tego, że jest tak duże zapotrzebowanie, 

że nie można z tego skorzystać. Pan o tym teraz mówi, więc rozmawiamy. Natomiast my, że 

tak powiem, z informacji, jakie mamy ze szkoły, wiemy, że podobno problemu nie ma. No więc 

musimy zweryfikować informacje uzyskane od Państwa z informacjami uzyskanymi ze szkoły. 

Radny Marek Gołosz  

Znaczy, jeśli chodzi o ten problem, to ja np. wczoraj na sesji Rady Miasta mówiłem już o tym, 

że jesteśmy przed okresem właśnie wakacyjnym i w ten sposób funkcjonuje ten kort tam  

i wykorzystywanie tego kortu. I prosiłem o jakieś rozwiązanie. Niestety nie wiem, bo ja teraz 

już na bieżąco nie jestem, ale wczoraj Pani Radna interweniowała w tej sprawie. I widocznie 

w takim razie się nic nie zmieniło w tym temacie. Ja myślę, że kort powinien być po prostu 

otwarty, nie?  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

To jest do wypracowania przez szkołę, ale jakby tutaj też tego rozwiązania nie znajdziemy. 

Radna Magdalena Łuka  

Czy jest szansa na współpracę szkoły ze Spółdzielnią Zuzanna? Czy z Radą Osiedla.  

Zastępca Dyrektora Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Iwona Dańczura  

Klucza?  

Radna Magdalena Łuka 

Klucza, tak.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Ale to może pozwólmy szkole to wypracować. [głosy z sali] Właśnie ja myślę, że Komisja 

rozwiąże wszystkie problemy. [głosy z sali] 

Radny Krzysztof Król  

Rozwiązaniem byłoby otworzyć tą furtkę. Jest dziura jest w płocie. [głosy z sali]  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź  

Szanowni Państwo, teraz mówi Pan Radny Drob. Bardzo proszę Państwa o ciszę. A kto 

jeszcze chce zabrać głos? Pani Radna, tak?  

Radna Anne-Sophie Basta - Szczygieł 

Ja nie chcę o kortach, tylko o basenie wracać.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Ale to wracamy do basenu.  

Radny Łukasz Drob 

Rzeczywiście wczoraj na Komisji był ten temat poruszany. Była informacja, że mieszkańcy 

sobie sami... To, że rzeczywiście jest zamknięty ten kort przed mieszkańcami i sobie zrobili 

dziurę w płocie i sobie przez nią wchodzą. To ja nie widzę potrzeby zamykania tego kortu, 

jeżeli się zmieniała nawierzchnia w tym korcie. Jeżeli wcześniej była mączka i trzeba było to 

specjalnie utrzymywać, to rozumiem zasadność. Jeżeli jest poliuretan, jest inny typ 

nawierzchni, którego nie da się go w taki sposób dewastować, że przez brak utrzymywania 

czy odpowiedniej pielęgnacji nawierzchni, to uważam, że powinno to być po prostu otwarte, 

jeżeli to jest możliwe.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Dziękuję, ale wolałbym jeszcze usłyszeć głos administratora tego obiektu, co on na ten temat 

sądzi i jakie ma doświadczenia z użytkowaniem.  

Radny Marek Gołosz 

Ja jedno zdanie jeszcze. 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Jedno. 

Radny Marek Gołosz  

Dziękuję bardzo. Korty tenisowe są przy Norwidzie, są otwarte, z tym, że nie ma tam siatek. 

Od wielu lat też już składałem wnioski o to, to już nie ma sensu składania. Bo wystarczyłoby  

2 siatki kupić też by był super obiekt, bo by można było przyjść o każdej porze. Bo w tej chwili 

można, tylko ludzie sobie sami przynoszą siatki i rozwieszają, mieszkańcy. A kort jest otwarty 

Przy liceum. I tam się nic nie dzieje. I można z tego korzystać. Znaczy nie widzę problemu, 

żeby przy SP 40 też nie był w ten sposób dostępny ten kort. Mam nadzieję, że ludzie będą to 

szanować i go nie zniszczą. Ale jak widać, siatkę już ktoś zniszczył, no bo chcą ludzie 

korzystać. To jest mieszkańców naszego miasta kort, więc udostępnijmy go.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Ja mam taką prośbę, ponieważ trochę tutaj czasu spędziliśmy dyskutując na ten temat, żeby 

Dyrekcja Szkoły przygotowała, rozumiem jest administratorem, informację jak to jest 

wykorzystywane i czy faktycznie można to otworzyć. Czy to tworzy jakieś ryzyka czy nie. I Pani 

Radna, Pani Sophie Basta, proszę bardzo.  

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł 

Ja mam pytanie dotyczące tego basenu miejskiego, tak? Bo rozumiem, że będzie ten remont. 

I czy zatem też są planowane działania dotyczące osób, które korzystają z niego? Nie mówię 
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rekreacyjnie. I proszę mi nie powiedzieć, to pójdą do Aqua Parku. Tylko bo tak, cena jest inna, 

woda jest za ciepła. Są zajęcia dla dzieci po południu. Gdzie ich zmieścimy? Zajęcia dzieci 

rano, klasy drugie są w Aqua Parku, klasy trzecie są w sportowym, w sensie w miejskim. No  

i tak się zastanawiam, czy też będą po prostu podejmowane działania, żeby też jakby... 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

O jakich działaniach Pani mówi? Przepraszam.  

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł 

Słucham?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

O jakich działaniach Pani mówi?  

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł 

A gdzie pójdą ludzie?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Gdzie pójdą ludzie? No to zapomniała jeszcze Pani powiedzieć o dwóch najbliższych, no tak 

to mogę powiedzieć, o dwóch najbliższych załóżmy dla mnie sprawach, a więc o samym 

sporcie. Moje grupy sportowe, które załóżmy w [niezrozumiałe] trenują od 6 rano do godziny 

20 i tam jeszcze jest też grupa, która się nazywa Wodnik Tychy, która też trenuje i tam są też, 

powiedzmy, osoby, które są w kadrze Polski. Trzecia grupa to są skoki do wody. I to jest 

problem, załóżmy, jakby to powiedzieć, gdzieś im trzeba zabezpieczyć.  

Radny Krzysztof Król 

Pani Radna pyta czy ma Pan pomysł na to wszystko?  

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł 

Czy będzie jakiś plan też, nie mówię tylko o klubach sportowych, tylko też o mieszkańcach, 

dla których np. Wodny Park jest za drogi. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

 Znaczy chodzi o to, że ten basen jest tak okupowany przez różne grupy, że nie ma czasu, nie 

ma gdzie się tam zmienić, wstrzelić.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Ja się całkowicie zgodzę, że basen jest lubiany. Sauny są powiedzmy takie a nie inne, ale są 

bardzo fajne sauny. Jest tam grupa ludzi, która się w sumie zna. No niemniej, jeżeli basen 

będzie w remoncie, to mogę Państwa zaprosić za 3 lata, jak będzie otwarcie, od rozpoczęcia 

i powiem czekam na Was, otwieram drzwi i przychodzicie. Ja nie mam żadnego rozwiązania, 

tylko, że jest grupa, powiedzmy sałnowiczów, to my jako MOSIR to wynajmiemy tam załóżmy 

w wodnym parku i się będziemy spotykali. Moje grupy sportowe będą trenowały w 19-stce, 

ewentualnie będziemy jeździli na basen, powiedzmy, 50-metrowy do Jaworzna. Ale nie jestem 

w stanie powiedzieć, że zamykamy basen i tyle. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Będzie niż demokratyczny.  
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Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł 

Bardziej mi chodzi o to, że klasy drugie są w wodnym parku. Ja tam jestem w różnych porach 

dnia. Od rana mają zajęcia, do praktycznie 15. Tak samo klasy trzecie, ich trochę jest w naszym 

mieście. Gdzie oni będą pływać w takim razie?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Klasy trzeciej, mówi Pani o tych, które chodzą na krytą pływanie, czyli na basen miejski?  

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł 

Tak, Pani Dyrektor powiedziała wcześniej, że klasy drugie, podstawowe, Miasto Tychy, chodzą 

do wodnego parku, więc nie rozumiem gdzie jest niejasność. Trzecia klasa chodzi do 

miejskiego basenu, więc nie rozumiem Pana pytania.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Chodzi na krytą pływalnię, na basen ten, który jest przy edukacji. Trzecie klasy chodzą i to 

robimy chyba od 15 lat. A drugie klasy chodzą od 5 lat. Organizuje to Miejski Zarząd.  

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł 

Ale jak będzie zamknięty basen?  

Radna Barbara Konieczna 

Wystarczy powiedzieć, że w tym czasie nie będą po prostu ćwiczyć, bo musimy czekać aż 

wyremontujemy ten basen.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Albo organizatorem jest MCO i MCO powie załóżmy, że wtedy organizujemy albo przenosimy 

to do Prezesa Gieleciaka, załóżmy, do Aqua Parku. Może i tak być. 

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł  

Ale gdzie?  

Wiele głosów 

W budowlance to już na pewno. [głosy z sali] 

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł  

Ale to nie są pretensje, ja po prostu zadaję proste pytanie. Gdzie ludzie będą pływać, którzy 

korzystają z miejskiego basenu?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Na pewno nie będą pływali na krytej pływalni przy edukacji. Na pewno nie, bo będzie remont.  

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł  

Ja rozumiem jak Pan powiedział, że nie będzie takiej opcji. Tylko co ja powiem ludziom, którzy 

mi zadają to pytanie? Jestem na basenach 10 razy w tygodniu. Znam ludzi. Wiem, kto tam 

chodzi, o różnych porach. Zadają mi takie pytania.  

Radny Krzysztof Król 

Katowice remontowało 3 razy basen.  

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=506746

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-27 9:22:25



Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł  

Wiem, ale najbliższy basen od nas to jest 10 km. Powiedz to matce, która odbiera dziecko  

z podstawówki i musi biec albo się zwolnić wcześniej z pracy, żeby zdążyć przez korki do 

Katowic, w którym jeszcze będą najgorsi... [niezrozumiałe]  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Ja rozumiem problem, jak będzie zaplanowany remont. [głosy z sali]  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Ale to już inne wydziały wtedy robią.  

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł  

Dobrze, ale wie Pan, mogę zadawać pytania i [niezrozumiałe], żeby to rozwiązać.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Rozumiem, że ten głos jest o tyle ważny, żeby ten aspekt uwzględnić planując różne etapy 

tego remontu i zajęć, które się normalnie odbywają. Dobrze.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Przy remoncie, jeszcze tak może powiem, przy remoncie dachu tej pływalni, też dużo osób po 

prostu stwierdzało, że szkoda, że tam się nie chodzi, bo tam mieliśmy po prostu katastrofę 

budowlaną, jakąś taką drobną, bo to się przedłużyło chyba o kolejny rok. I MOSIR przejął 

basen w 19-stce, żeby w sobotę, w niedzielę, żeby można było załóżmy chodzić tam. 

Sprzedawaliśmy bilety, jakaś tam umowa była. Ale chyba po 2 miesiącach żeśmy się wyłączyli 

z tego, bo zainteresowanie było żadne. 

Radny Krzysztof Król 

Było znikome. To pamiętam.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Żadne było zainteresowanie.  

Radny Krzysztof Król 

Były skargi na Komisji, coś tam, ale przyszło co do czego, to… 

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł  

Może Pan sformułować ostatnie zdanie?  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Czyli, że zainteresowanie basenem w 19-stce, która ma tam swój basen, było bardzo małe, 

wręcz znikome i w zasadzie po 2 miesiącach nie opłacało się nawet, załóżmy, trzymać 

ratowników naszych, osoby, które bilety sprzedawały itd., itd.  

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł  

A wiadomo dlaczego było to mało popularne? Było mało informacji na ten temat? Albo 

marketingu? Albo w ogóle... [śmiech]  
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Całe Tychy o tym mówiły, że interesuje ich kryta pływalnia, bo ten basen ich interesuje,  

a w 19-stce w basenie szkolnym nie chcą pływać. Całe Tychy.  

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł  

Przez cały czas Pan mówi kryta pływalnia, Pan ma na myśli miejski, tak? Kryte pływalnie są 

chyba, jak rozumiem, 3 w mieście. Przepraszam, bo mi to wchodzi w błąd.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

To ja bardzo przepraszam. Lodowiska mamy 3, a stadion zimowy 1. To jest tylko nazwa 

własna. Przepraszam, ale kryta pływalnia to jest...  

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł  

Przepraszam, ja tylko mieszkam 11 lat w Tychach.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Dobrze, Szanowni Państwo, remont jest planowany, jeszcze nie mamy finansowania, nie 

mamy terminu. Na pewno te różne aspekty organizacyjne też będą brane pod uwagę, ale 

Panie Przewodniczący, próbuję jakoś podsumować tą dyskusję, tak żeby też jakiś przekaz 

poszedł na przyszłość. Więc mam nadzieję, że te aspekty też będą brane pod uwagę przy 

planowaniu remontu. Proszę bardzo.  

Radny Marek Gołosz 

Ta dyskusja pokazuje to, że po prostu jest problem z basenem odkrytym też w czasie letnim. 

Od wielu lat, ile czekaliśmy, 25 lat na ten basen. Myślę, że przynajmniej w tym okresie letnim 

by było jakieś zastępstwo, alternatywa dla tego basenu remontowanego, tak? Mamy rację 

tutaj, że ludzie chcą pływać, są zainteresowani, a potem argument Pana Dyrektora. To jest 

całkiem inny basen. Basen rekreacyjny to jest inna temperatura wody, Panie Dyrektorze,  

a w 19-stce jest basen sportowy i już ta różnica pokazuje, że nikt nie przyjdzie rekreacyjnie 

sobie popływać, bo tam sportowcy bywają, którzy pływają od początku wejścia do basenu do 

końca, bo jest tak zimna woda, że żeby funkcjonować, to trzeba pływać cały czas. To są takie 

te różnice w tych basenach. Tam jest temperatura fajna, cieplutko, rekreacyjnie można sobie 

spędzać czas. Mi taki jest potrzebny basen.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Czym więcej basenów, tym więcej problemów. [śmiech] Panie Dyrektorze, ostatnie zdanie.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Oczywiście, oczywiście zgodzę się, bo 2 września z Panią Dyrektor pójdziemy na pewno 

zobaczyć tych sportowców z tatami, którzy chodzą do pierwszej klasy. I są tacy sportowcy, oni 

mają tyle medali Mistrzostw Świata, Europy, Panie Radny, że dla nich będziemy mieli 

temperaturę 18 stopni, żeby pływając 1500 metrów, zrobili to w 2 minuty, żeby szybko wyjść  

z tego basenu. [śmiech] Panie Radny, chodził Pan na ten basen, tam jest 30 stopni. W 19-

stce. No oczywiście, to jest jeden basen z cieplejszych. Tam dzieci przecież chodzą, 

pierwszoklasiści. To takie malutkie, takie, takie.  

Radna Anne-Sophie Basta – Szczygieł  

Super, ale ja mam jedną uwagę. My to robimy dla naszych mieszkańców, więc moja uwaga, 

moje pytanie było tylko przede wszystkim skierowane, przede wszystkim do wszystkich, 
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żebyśmy po prostu, warto by rozważać po prostu plan, żeby przygotować też naszych 

mieszkańców. Bo to też chodzi o nasze [niezrozumiałe], jako po prostu władze Miasta, żeby 

po prostu nie powiedzieli, znowu wymyślili, znowu to zrobili źle i co ja będę robić, a gdzie ja 

pójdę z moją wnuczką, bo w wodnym parku kosztuje godzina 22 zł w weekend, a w miejskim 

kosztuje 12 zł. Dla niektórych ludzi to jest duża różnica, więc trzeba po prostu do przodu 

zobaczyć, jakie tematy mogłyby być kontrargumentem i jaki po prostu potem znaleźć sposób, 

żeby fajnie to wytłumaczyć mieszkańcom i im zaproponować alternatywy, które są powiedzmy 

dobre, które byłyby korzystne dla nich i też korzystne dla nas. Żeby znaleźć taki balans, żeby 

też znaleźć takie porozumienie z nimi. Bo my możemy tak mówić i śmiać się, i po prostu się 

kłócić, to nie o to chodzi. Zróbmy coś, nie wiem, może się urodzą dalej jakieś pomysły, ale 

myślę, że warto by po prostu trzymać ten temat i go po prostu rozwijać.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Dziękuję za ten głos, na pewno się przyda przy planowaniu tego remontu. Szanowni Państwo, 

nie widzę dalszych zgłoszeń. Jeszcze jedno, jeszcze jedno.  

Radna Barbara Konieczna 

Na pewno termin zbliża się oddania Teatru Małego, kiedy?  

Kierownik Działu Produkcji i Komunikacji Teatru Małego w Tychach Dominika Porwit-
Wądołowska 
 
Spodziewałam się tego pytania.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Czyli jest Pani przygotowana?  

Kierownik Działu Produkcji i Komunikacji Teatru Małego w Tychach Dominika Porwit-
Wądołowska 
 
Ja myślę, że my będziemy informować w ciągu na prawdę kilku dni. To już jest... 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

A to jest kwestia września, czy później?  

Kierownik Działu Produkcji i Komunikacji Teatru Małego w Tychach Dominika Porwit-
Wądołowska 
 
Myślę, że tak.  

Radna Barbara Konieczna 

Do końca września.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Albo później.  

Kierownik Działu Produkcji i Komunikacji Teatru Małego w Tychach Dominika Porwit-
Wądołowska 
 
Będziemy tak. Nie, nie. Będziemy na pewno. No, to są trudne pytania. Też nie do końca od 

nas zależy, ale w ciągu naprawdę tygodnia będzie o tym informować.  
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Grzegorz Gwóźdź   

Dobrze. Bardzo dziękuję. Dziękuję Państwu wszystkim za obecność. Zamykam posiedzenie. 

Dziękuję uprzejmie. 
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